

القرآن لا مثيل له The incomparable Qur'an

﴿ وما كان هذا القرآن أن يفترى من دون الله ﴾ يونس ٣٧

{ The Qur'an could not have been produced from anyone else but Allah } *Surah Yunus 37*

فقال رسول الله ﷺ أحياناً يأتيني في مثل صلصلة الجرس موطأ مالك كتاب القرآن
The Messenger of Allah (SAW) said: Sometimes it comes to me like the ringing of bells. *Muwatta Malik*

“فإن الوحي لم يأتيني وأنا في ثوب امرأة إلا عائشة” صحيح البخاري
“Revelation has not come to me when I am in any woman's clothes except Aishah's.” *Sahih Al-Bukhari*

جواز قراءة القرآن مضطجاً ومتكئاً على الحائض المنهاج للنووي كتاب الحيض
You can recite the Qur'an lying down and reclining on a woman who's having her period. *Al-Nawawi, Al-minhaj*

فأتوا فجعلوا يركبون رسول الله ﷺ قال وجعل نبي الله ﷺ يقرأ عليهم مسند أحمد , عبدالله بن مسعود
... and they came and started to ride the Messenger of Allah (SAW), and the Prophet of Allah (SAW) began to recite to them ...

Musnad Ahmad, Narrations from Abdullah ibn Mas'ud

رجلاً قال لابن عباس أضع المصحف على فراش أجامع عليه وأحتم فيه وأعرق عليه قال نعم لمصنف لعبد الرزاق كتاب الحيض

A man asked Ibn 'Abbas: Can I put a copy of the Qur'an on a bed that I have sex on, have wet dreams in, and sweat on? He said: Yes.

'Abd Al-Razzaq, the Musannaf, The book of menstruation

المصحف فإنه يمتنع الإستنجاء به مطلقاً الإقناع الشريبي كتاب الطهارة

Wiping oneself with a copy of the Qur'an is absolutely forbidden. *Al-Sharbini, Al-iqna', The book of purity*

